
Br.0012.3.12.2022         

 
Protokół Nr 46/22 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy  

ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski 
z dnia 20 grudnia 2022 r. 

 
Posiedzenie Komisji odbyło się w budynku przy ul. Kopernika 3, sala II piętro, w 

godzinach 9:00 – 10:15. Obecni byli: Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk, 
Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik, Członkowie Komisji: Paweł Bierżyn, 
Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Iwona Kołos, Romuald Margański, Piotr 
Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski. Członek Komisji Danuta Karniewicz uczestniczyła  
w trybie zdalnym. 
W posiedzeniu uczestniczyli także: Burmistrza Miasta Jarosław Borowski, a w trybie zdalnym 
Sekretarz Miasta Tamara Korycka (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do papierowej 
wersji protokołu).  
 
Dotyczy punktu nr 1 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła posiedzenie Komisji i powitała wszystkich 
zebranych. 
 
Dotyczy punktu nr 2 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że obecny punkt dotyczy ustalenia 
porządku obrad. Następnie odczytała proponowany porządek posiedzenia podany w 
zawiadomieniu. 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr 45/22 z posiedzenia Komisji w dniu 22 listopada 2022 r. 

4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 

5. Opracowanie planu pracy Komisji na 2023 r. 

6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji uznała, że Komisja przyjęła 
zaproponowany porządek obrad. 

Dotyczy punktu nr 3 

Przyjęcie Protokołu Nr 45/22 z posiedzenia Komisji w dniu 22 listopada 2022 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
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Przewodnicząca Komisji poprosiła, aby członkowie komisji potwierdzili swoją obecność za 
pomocą przycisku kworum, obecnych jest 8 radnych. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie 
przyjęcie protokołu. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr 45/22 z posiedzenia Komisji w dniu 22 listopada 2022 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, 
Eugenia Kruk, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Grodzki, Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki 
głosowania i stwierdziła, że Komisja przyjęła przedłożony protokół.  
 
Dotyczy punktu nr 4 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bielsk Podlaski  
w 2023 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bielsk Podlaski  
w 2023 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, 
Eugenia Kruk, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
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Krzysztof Grodzki, Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki 
głosowania i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 
odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 
odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Danuta Karniewicz, Piotr Ostaszewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Krzysztof Grygoruk, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Grodzki, Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki 
głosowania i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Eugenia Kruk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej 
Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Grodzki, Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki 
głosowania i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty 
długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2034. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i 
spłat zobowiązań na lata 2022-2034.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Eugenia Kruk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej 
Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Grodzki, Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki 
głosowania i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydatków budżetu miasta niewygasających  
z upływem roku budżetowego 2022. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
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Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydatków budżetu miasta niewygasających z 
upływem roku budżetowego 2022..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Danuta Karniewicz, Eugenia Kruk, Piotr Ostaszewski, 
Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Krzysztof Grygoruk, Iwona Kołos 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Grodzki, Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki 
głosowania i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 
na lata 2023-2036. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 
lata 2023-2036.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Eugenia Kruk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej 
Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
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Krzysztof Grodzki, Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki 
głosowania i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Bielsk Podlaski na 
rok 2023. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
W związku ze zmianą liczby radnych Przewodnicząca Komisji poprosiła, aby członkowie 
komisji potwierdzili swoją obecność za pomocą przycisku kworum, obecnych jest 9 radnych 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Bielsk Podlaski na rok 
2023.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Włodzimierz Borowik, Eugenia Kruk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Piotr 
Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki 
głosowania i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w mieście 
Bielsk Podlaski. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w mieście 
Bielsk Podlaski.  
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Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta 
Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki 
głosowania i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Eugenia Kruk, 
Piotr Ostaszewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Krzysztof Grodzki, Iwona Kołos, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki 
głosowania i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Bielsk 
Podlaski na 2023 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Bielsk 
Podlaski na 2023 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Eugenia 
Kruk, Piotr Ostaszewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Paweł Bierżyn, Iwona Kołos, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki 
głosowania i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Dotyczy punktu nr 5  
 
Opracowanie planu pracy Komisji na 2023 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
Poinformowała, że projekt planu pracy znajduje się w informatorze. Zwróciła uwagę, że lipiec 
zostaje bez żadnych założeń, wiec być może ktoś chciałby się ustosunkować i do lipca  
i w ogóle do planu pracy (plan pracy stanowi załącznik nr 2 do papierowej wersji protokołu).  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
planu pracy. 
 
Głosowano w sprawie: 
planu pracy Komisji na 2023 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Eugenia 
Kruk, Piotr Ostaszewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Paweł Bierżyn, Iwona Kołos, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Romuald Margański 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki 
głosowania i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt planu pracy.  
 
Dotyczy punktu nr 6  
 
Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zapytała o sprzeciw mieszkanki dotyczący budowy 
wieży radiokomunikacyjnej na działce przy miejskiej drodze – ul. Ekologicznej. Czy w tej 
sprawie są podjęte jakieś decyzje? Podejrzewa, że właścicielem działki jest ta sama osoba, 
która jest właścicielem działki, na której miał stanąć maszt na terenie pomiędzy ul. 
Mickiewicza, a ul. Ogrodową.  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski powiedział, że tak jak radni otrzymali informację w 
informatorze, do Urzędu Miasta wpłyną sprzeciw i ten sprzeciw będziemy rozważali, każda 
inwestycja polegająca na budowie różnego rodzaju masztów jest inwestycją, która może 
oddziaływać na środowisko i na osoby, w związku, z czym, my również, jako Urząd Miasta ze 
swojej strony też mamy pewne wątpliwości. Niemniej jednak postepowanie trwa, ono nie 
jest zakończone, nie ma ustalonych warunków zabudowy. Każdy ma prawo zabrać głos, 
podobnie jest w kwestii budowy potencjalnych kurników w Parcewie. Urząd Miasta nie jest 
stroną, a jako burmistrz podjął decyzję, że zostaną przygotowane argumenty za tym, żeby 
odpowiedne służby Pani Wójt wzięły to pod uwagę. Tutaj jest identyczna sytuacja, każdy ma 
prawo złożyć sprzeciw, jest on merytorycznie udokumentowany, na dzień dzisiejszy 
postepowanie trwa. Jest jeszcze czas i inni mieszkańcy mogą swoje wnioski, czy sprzeciwy 
wnosić, jest 30 dni na to żeby takie wnioski poskładać.  
 
Członek Komisji Artur Maciej Żukowski powiedział, że ma upoważnienie od Pani piszącej tę 
petycję i może poinformować, że w tej chwili zbierane są podpisy. Lokalizacja tego jest na 
zbiegu ul. Ekologicznej i ul. Daniłowicza, w kierunku północny prężenie rozwija się tam 
zabudowa jednorodzinna i tak jak potrzebne są przejścia na pieszych na ul. Mickiewicza żeby 
swobodnie przejść na drugą stronę, to tak samo tutaj ta lokalizacja nie sprzyja. Petycja 
dotyczy tego, żeby ten maszt nie miał tam swojej lokalizacji.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk powiedziała, że chętnie do tego się przyłączy, to co się 
działo parę lat temu za starym barem „Kufelek”, miała tam być lokalizacja masztu o bardzo 
dużej sile elektromagnetycznej, w związku z tym służy doradztwem, ma zebrane dokumenty  
i konsultacje z tego okresu.  
 
Członek Komisji Iwona Kołos zapytała, czy została już zakończona dokumentacja projektowa 
na ul. Strzelniczą? Czy nie myślał Pan Burmistrz o tym żeby dokończyć tę ulicę, bo mieszkańcy 
byli wprowadzeni w błąd już przy uporządkowaniu gospodarki wodno-ściekowej, zresztą Pan 
Burmistrz też się zaplątał, kiedy mieszkańcy o to pytali. Tam cały czas są działki miejskie,  
a ulica jest znowu odsunięta na bok.  
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Burmistrz Miasta Jarosław Borowski powiedział, że jak było zamieszczane w Biuletynie 
Informacji Publicznej i w Informatorze zarządzenie przedstawiające projekt budżetu na rok 
2023, to tam również był załączony taki dokument zatytułowany dodatkowe inwestycje do 
realizacji w 2023 r. w miarę posiadanych środków w budżecie miasta. Jest w tym taka 
pozycja jak rozbudowa, przebudowa drogi gminnej Gajowej oraz ul. Strzelniczej na odcinku 
od ul. Gajowej do ul. Bohaterów Września, dokumentacja projektowa 250.000 zł. Powiedział, 
że będzie szukać tych pieniędzy, żeby takie rzeczy do budżetu miasta wprowadzić. Oprócz 
tego, że zostały wymienione rzeczy, to są podane koszty szacunkowe, żeby radni wiedzieli  
o jakich pieniądzach mówimy. Jeżeli np. jest rozbudowa Szkoły Podstawowej Nr 2 i jest 
9.100.000 zł, to siłą rzeczy ze środków własnych tego nie zrobimy i na pewno będziemy 
musieli ubiegać się o dofinansowanie zewnętrzne. Zaznaczył, że jeżeli jest np. ul. Cegielniana, 
czy ul. Strzelnicza, to wczoraj na prezentacji Pani Skarbnik mówiła, że po marcu będziemy 
starali się rozbudować budżet o dodatkowe zadania, właśnie miedzy innymi z tej listy.  
Zaznaczył, że chce to skończyć, żeby też ta ulica – nie tylko fragment był zrobiony, ale żeby 
dokończyć dalej i żeby było zamknięte. Na Strzelniczą trzeba zrobić dokumentację i dlatego 
jest taki koszt 250.000 zł, dokumentacja jest na ul. Gajową.  
 
Członek Komisji Piotr Ostaszewski zapytał o sytuację pozyskania środków zewnętrznych na 
budowę ul. Bagnistej, czy też Różanej – czy tam coś ruszyło czy nie? Jeśli chodzi o ul. 
Bagnistą, to jest 1.000.000 zł i dałoby się go wyłuskać przesuwając niektóre rzeczy.  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski poinformował, że ul. Różana, Bagnista, Na Lubce 
zostały złożone do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, czekamy na rozstrzygnięcie. Było 
zapowiadane, że rozstrzygnięcie nastąpi jeszcze w listopadzie, po to żeby można było wpisać 
do budżetu, mamy dzisiaj 20 grudnia, ten konkurs nie został rozstrzygnięty i szczerze 
powiedziawszy na dzisiaj nie potrafi powiedzieć na kiedy będzie rozstrzygnięty, nie 
spodziewa się żeby był w tym roku. Możliwe dofinansowanie to jest do 80% czyli tak jak Pan 
radny mówi, koszt 1.050.000 zł i 80% , to jest 800.000 zł, warto na te pieniądze poczekać. Po 
rozstrzygnięciu, czy dostaniemy na jedną ulicę, czy na dwie, bo pewnie na trzy nie 
dostaniemy, bo zawsze tak było, że było ucinane, to wtedy będziemy mogli to do budżetu 
wprowadzać. Pan radny powiedział, że można byłoby ten milion naciułać, no można byłoby 
naciułać, tylko że tu 10.000 zł, tu 20.000 zł i nie ma takiej pozycji żeby skądś zabrać 900.000 
zł i żeby to było. Jeżeli dostaniemy dofinansowanie nawet 65%, bo pewnie takie minimalne 
będzie dla naszej gminy, wiec to będzie 650.000 zł i już tylko 400.000 zł trzeba będzie swoich 
i wtedy te 400.000 zł trzeba naciułać. Te inwestycje, które są dzisiaj w budżecie, które są w 
kwotach przewyższających 1.000.000 zł, to wszystkie są z dofinansowaniem, jedynie   
w projekcie budżetu bez dofinansowania to są takie rzeczy jak dokumentacja na żłobek 
200.000 zł, wykonanie oświetlenia na placu w parku przy ul. Rejtana, bo już zostały tam 
zakończone wszystkie inwestycje, które miały być i już możemy zrobić oświetlenie i to 
 w zasadzie tylko takie drobiazgi ze środków własnych, wszędzie tam gdzie jest powyżej 
1.000.000 zł, to już bezwzględnie jest potrzebne dofinansowanie zewnętrzne.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk powiedziała, że nie zadawała pytania, jeżeli chodzi o 
wydatki niewygasające, ale cały czas jest zainteresowana przebudową sieci kanalizacyjnej na 
osiedlu przy ul. Mickiewicza 114- 120 i szczerze mówić radna jest zaskoczona niską ceną – 
20.000 zł. Zapytała, do czego ma być to predysponowane? 
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Burmistrz Miasta Jarosław Borowski wyjaśnił, że w wydatkach niewygasających są tylko 
dokumentacje projektowe, na tyle został wyłoniony wykonawca, który za takie pieniądze się 
zobowiązał. Dopiero po zrobieniu projektu, po zrobieniu kosztorysu do projektu będziemy 
widzieli jakie pieniądze fizycznie będą potrzebne żeby tę kanalizację tam zrealizować. 
Dotyczy to wszystkich 4 przedsięwzięć, które tam są, mamy zaułek ul. Białostockiej, ten 
budynek, w którym się znajdujemy i czwarte to jest wiata śmietnikowa na ul. Jagiellońskiej. 
To wszystko to kwestie dotyczące dokumentacji projektowych.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zapytała, kiedy będą oddane do użytku parkingi po 
drugiej stronie ul. Kopernika?  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski poinformował, że jest umówiony z Powiatowym 
Inspektorem Nadzoru Budowlanego na 22 grudnia na odbiór, wiec to jest za dwa dni i w 
ciągu dwóch tygodni wydaje on opinię. Poprzednim razem wydał trochę wcześniej niż 14 dni, 
także ma nadzieje, że tutaj też tak będzie.  
 
Członek Komisji Artur Żukowski wrócił do tematu budowy wieży radiokomunikacyjnej, 
zapytał czy „jeżeli był złożony wniosek mieszkańców o zrobienie w tym miejscu terenu 
zabudowanego, to czy wtedy robi się tam miejscowy plan zagospodarowania 
przestrzennego?”. 
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski wyjaśnił, że jeśli chodzi o zrobienie miejscowego planu 
zagospodarowania, to wynikają on między innymi z zapisów studium kierunków 
zagospodarowania przestrzennego i plan nie może być w sprzeczności ze studium. Jedyną 
władzą uprawnioną do zmiany studium jest rada miasta. Zaznaczył, że w tym momencie nie 
potrafi powiedzieć jakie dokładnie jest przeznaczenie w stadium dokładnie tej działki, która 
tam była wskazana, ale na następną komisję to sprawdzi i będzie mógł odpowiedzieć. Jeżeli 
tam w planie jest teren rolny, to maszt tam nie może być. Jeżeli byłby tam zapis, że jest to 
zabudowa przemysłowa, to już by to w jakiś sposób podchodziło i mielibyśmy związane ręce. 
Jeżeli mielibyśmy zapis, że jest mieszkaniówka, to siłą rzeczy nie ma. Chcąc zmienić to na 
mieszkaniówkę, to nie wygląda to tak, że radni przegłosują zmianę w tym miejscu, a potrzeba 
półtorej roku albo i więcej żeby wykonać cały nowy plan miejscowy dla tego fragmentu.  
Z  tego co pamięta w studium w tej części miasta jest dużo terenów rolnych, są tam 
oczywiście też tereny pod zabudowę mieszkaniową, ale nie pamięta, czy ona jest 
siedliskowa, czy niska normalna, ale postara się to do następnej komisji sprawdzić.   
 
Członek Komisji Piotr Ostaszewski zgłosił, że na skrzyżowaniu ul. Kazimierzowskiej  
i ul. Kazanowskiego leży znak, który najprawdopodobniej został przewrócony przez 
nieuważnego kierowcę. Znak ten leży w śniegu i warto się tą sprawą zająć.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk powiedziała, że dzisiaj wszystkich zaskoczyła gołoledź, 
ale nasze drogi są przejezdne i chwała za to, ale chodniki są strasznie oblodzone.  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski stwierdził, że sytuacja nie zaskoczyła, bo prognozy 
pogody zapowiadały, że tak będzie, ulice można solić i w nocy było solone, ale chodników 
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solą posypywać nie można, więc mamy to co mamy.  
Piasek był sypany, ale piasek nie rozpuści tego, może jedynie zmniejszyć poślizg. Zaapelował, 
aby ostrożnie się przemieszczać.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk powiedziała, że u nas w przeciwieństwie do 
Białegostoku kursuje komunikacja miejska.  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski komunikacja kursuje, pewnie też państwo radni 
słyszeli, że w niektórych miejscowościach nie pracują szkoły, u nas pracują wszystkie, jest od 
60% do 89% uczniów, ale to wynika z chorób, a nie trudności komunikacyjnych.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk powiedziała, że często korzysta z komunikacji 
miejskiej i ludzie chwalą i cieszą się, że jest ona bezpłatna.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji pożyczyła zdrowych, 
pogodnych, rodzinnych Świat Bożego Narodzenia, podziękowała zebranym za udział  
w posiedzeniu i zamknęła obrady komisji.  
 
Na powyższym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:  
M. Germaniuk 
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